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El metge especialista en psi-
quiatria de l’Hospital Joan 
Escoter va parlar ahir, en el 
cicle de sessions clíniques 
organitzades pel SAAS, de 
l’ètica respecte del secret pro-
fessional en la pràctica de la 
psiquiatria-psicologia. La 
propera sessió, sobre urolo-
gia, serà el 13 de febrer. 

L’ètica i 
el secret 
professional

tati masià

salut

La Caixa Andorrana de Segu-
retat Social (CASS) va fer pú-
bliques ahir les resolucions en  
què reclama a empreses i autò-
noms 49.038 euros en concepte 
de cotitzacions no abonades. La 
relació dels deutors apareixia 
publicada en el Butlletí Oficial 

del Principat d’Andorra (BOPA), 
en no poder ser localitzats o bé 
en esgotar el període voluntari 
de pagament.

Concretament, les quantitats, 
que van des dels 128 euros de la 
més baixa fins als 10.358 de la 
més alta, corresponen a les co-
titzacions de tres autònoms i sis 
empreses que no han fet efecti-

ves en diversos períodes entre 
el 2010 i el 2012.

Les persones interessades 
poden interposar recurs contra 
aquesta decisió davant el con-
sell d’administració de la Caixa 
Andorrana de Seguretat Social 
en el termini de tretze dies hà-
bils, següents a la publicació de 
l’edicte. 

La CASS reclama 49.038 
euros a empreses i autònoms

cotitzacions

agències
anDorra la Vella

Un turista de nacionalitat 
britànica que la matinada 
de dilluns a dimarts va tenir 
un accident a Arinsal esta-
va ingressat ahir a la unitat 
de cures intensives (UCI) de 
l’hospital. El jove, de 20 anys, 
va caure des d’una teulada 
al poble d’Arinsal i va patir 

diversos traumatismes i ara 
com ara està en coma induït a 
l’hospital. De fet, l’altura des 
d’on es va precipitar és d’uns 
set metres i això li va provocar 
un traumatisme cranial, un de 
toràcic i un altre d’abdominal. 
Sembla que el jove s’hauria 
des orientat i s’hauria enfilat 
a la teulada, des d’on hauria 
caigut. 

Continua a l’UCI el ferit 
en caure d’una teulada

Redacció
anDorra la Vella

successos

La cap de l’oposició al Comú 
d’Escaldes-Engordany, Cèlia 
Vendrell, va afirmar ahir que ha 
reclamat al Comú diversos cops 
que posi sobre la taula els pro-
jectes i informes de què disposa 
del tancament del trànsit rodat 
a l’avinguda Carlemany. Al ma-
teix temps va remarcar la neces-
sitat d’elaborar un estudi d’im-
pacte econòmic sobre la mesura. 

Així va contestar als retrets 
que dimarts va adreçar l’Associ-
ació de Veïns de l’eix a la mino-
ria comunal, ja que consideren 
que no fa la tasca de control que 
li pertoca. Vendrell va remarcar 
que fins ara els dos consellers 
del Partit Socialdemòcrata tam-
poc han vist cap projecte i per 
aquest motiu en l’última reunió 
de la comissió va formular la 
demanda a la majoria. Aquesta 

sol·licitud la va tornar a plante-
jar dimarts en el transcurs d’una 
reunió amb el cònsol menor, 
Marc Calvet. En aquest sentit 
va declarar que l’Associació de 
Veïns de l’Avinguda Carlemany 
té un neguit a què s’ha de donar 
una resposta. 

Vendrell va destacar que les 
reunions de la comissió pel tan-
cament se centren a parlar d’ide-
es però no hi ha cap document 
escrit per discutir, un fet que per 
la cap de l’oposició és “posar-se 
la soga al coll”. Alhora assenya-
la que és la majoria qui ha de fer 

la feina i liderar el projecte, en-
cara que la minoria ho trobi una 
iniciativa engrescadora. 

La sensació d’improvisació 
en les accions del Comú asse-
nyalada pels empresaris con-
traris al tancament també es fa 
palesa des de la minoria. A més 
coincideixen amb l’Associació 
de Veïns que la corporació “co-
mença la casa per la teulada”, ja 
que primer va anunciar el pro-
jecte per després analitzar-lo 
amb els afectats. Vendrell creu 
que el Comú hauria d’haver re-
alitzat un treball previ, buscant 
el consens amb els comerciants.

Al mateix temps la consellera 
es va mostrar  convençuda que 
s’ha tirat endavant sense tenir 
l’estudi preparat amb la inten-
ció de donar “un cop d’efecte”. 
Davant d’això va demanar a la 
majoria que aquesta iniciativa 
que “ha començat malament es 
recondueixi”. Per aquest motiu 
indica que els cònsols han de ser 
àgils i “abaixar una mica el cap”. 

Vendrell, que es va mostrar 
a disposició dels contraris al 
tancament de l’avinguda Carle-
many, troba normal que els em-
presaris vegin aspectes del pro-
jecte que els inquieten. Per això 
creu que cal impulsar un treball 
conjunt entre Comú i privats per 
analitzar tots els aspectes posi-
tius i negatius que pot provocar 
el tall. També aposta perquè si-
gui l’associació la que lideri les 
accions de dinamització amb el 
suport de la corporació. 

El PS diu que ha reclamat a la majoria 
els projectes del tall de Carlemany

comú d’escaldes-engordany

m. s. c.
anDorra la Vella

Vendrell lamenta que s’ha començat la casa per la teulada i demana reconduir la situació
tati masià

la cap de l’oposició al comú d’escaldes-engordany, cèlia Vendrell.

Es mostra convençuda 
que no hi ha cap estudi 

preparat i que la intenció 
era donar un cop d’efecte




